下载说明：飘红部分内容修改后 电子稿 发给班主任，另请家长注意：旅游的起止日期必须是国定节假日内，请至少提前5个工作日提交至308校务办公室周老师处！
Jan. 5, 2017
Visa Section

The American Consulate General in Shanghai：
This confirms that Xiao Doubao(Date of birth: Sep. 1, 2009; Passport Number: *********), a student in Class 2, Grade 1 of Shanghai World Foreign Language Primary School, intends to spend his/her holiday in U.S.A. from July 15 to July 23, 2017.                                                                      
His/Her total costs, including traveling and accommodation, will be paid by his/her parents.

We guarantee that after journey, he/she will abide by all outbound laws and regulations, and will come back on schedule and continue his/her study in our school.
美国驻沪总领事馆签证部：

我校一2班学生小豆宝将于2017年7月15日至7月23日期间赴美国旅游。期间一切费用将由其父母承担。
我们担保其在旅游期间遵守当地的法律及习俗，并按时回国。我们将保留其学籍以便其回国后继续他/她的学业。
此致
敬礼
 Shanghai World Foreign Language Primary School

Principal: Zhang Yueying
Signature: 
